



哈尔滨工程大学
外国留学生
本科招生简章

**Harbin Engineering University
Undergraduate Enrollment Guidelines
For International Students**

哈尔滨工程大学简介

哈尔滨工程大学坐落于黑龙江省哈尔滨市。黑龙江省是中国最北端及最东端的省级行政区，与俄罗斯隔江相望，西部与内蒙古相邻，是亚洲与太平洋地区陆路通往俄罗斯和欧洲大陆的重要通道。哈尔滨市是中国东北北部政治、经济、文化中心。特殊的历史进程和地理位置造就哈尔滨这座具有异国情调的美丽城市，它不仅荟萃了北方少数民族的历史文化，而且融合了中外文化，是中国著名的历史文化名城和旅游城市，素有“冰城”、“东方莫斯科”、“东方小巴黎”、“奥运冠军之城”之美称。总人口为 943.2 万人。

哈尔滨工程大学(简称 HEU，原哈尔滨军事工程学院)始建于 1953 年，于 1978 年被国务院确定为全国重点大学；是首批具有博士、硕士学位授予权单位，首批“211 工程”重点建设高校；2011 年，成为国家“985 工程”优势学科创新平台项目建设高校；2017 年，进入国家“双一流”建设行列；是国家“三海一核”（船舶工业、海军装备、海洋开发、核能应用）领域重要的人才培养和科学研究基地。在校生 27000 余人，其中本科生 14000 余人，研究生 8000 余人，留学生人数 1400 余人。

学校坚持面向世界、融通中外，学校与包括美国加州大学伯克利分校、英国南安普顿大学、挪威科技大学、葡萄牙里斯本大学、莫斯科鲍曼国立技术大学、圣彼得堡彼得大帝国立理工大学、圣彼得堡国立海洋技术大学在内的 25 个国家和地区的 100 余所国际知名大学建立良好的合作关系；与包括国际原子能机构(IAEA)、世界五大船级社在内的国际组织、研究机构和企业开展实质性合作。哈尔滨工程大学在乌克兰建有“乌克兰南方师范大学孔子学院”。学校是“中国政府奖学金”和“国家建设高水平大学公派研究生”项目实施高校，同时设有哈尔滨工程大学外国留学生奖学金、国际中文教师奖学金。

开放的哈尔滨工程大学正向着创建特色鲜明的世界一流大学的宏伟目标迈进，热忱地欢迎世界各国的朋友来我校留学。

Introduction of Harbin Engineering University

Harbin Engineering University is located in Harbin, Heilongjiang Province. Heilongjiang Province is the northernmost and easternmost provincial administrative region in China. It is across the river from Russia and adjacent to Inner Mongolia in the west. It is an important route from Asia and the Pacific to Russia and the European continent by land, and an important window for China's border opening up. Harbin is the political, economic and cultural center of northeast China. The special historical process and geographical location make Harbin an exotic and beautiful city. It not only gathers the history and culture of the northern ethnic groups, but also integrates Chinese and foreign cultures. As a famous historical and cultural city and tourist city in China, it is known as "Ice City", "Oriental Moscow" , "Oriental Little Paris" and “The City of Olympic Champions”. The total population is 9,432,000.

Harbin Engineering University (in short HEU, formerly Harbin Military Engineering Institute), founded in 1953. HEU has confirmed as a national key university by The State Council in 1978. It is one of the first batch of institutions authorized to confer doctoral and master's degrees and one of the first batch of "Project 211" key universities. In 2011, it became a national " Project 985" superior discipline innovation platform construction university; In 2017, it entered the national "double first-class" construction ranks; It is an important talent training and scientific research base in the fields of "Three seas and one nuclear" (shipbuilding industry, naval equipment, marine development, nuclear energy application). There are more than 27,000 students in the university, including more than 14000 undergraduates, 8000 postgraduates and 1400 international students.

The university insists on being open to the world and integrated with China and abroad. The University has established good cooperative relations with more than 100 internationally renowned universities in 25 countries and regions, including the University of California, Berkeley; the University of Southampton, the Norwegian University of Science and Technology, University of Lisbon, Portugal, Bauman Moscow State Technical University, Peter the Great National Technical University, and St. Petersburg National Marine Technology University. In addition, HEU has carried out substantive cooperation with international organizations, research institutions and enterprises, including the International Atomic Energy Agency (IAEA) , and the world's five major classification societies. Harbin Engineering University has established “Confucius Institution in Ukraine Southern Normal University”. HEU is an university which implementing the programs of "Chinese Government Scholarship" and "CSC Scholarship for Chinese Students Go-abroad”, and also provides HEU International Students Scholarship, International Chinese Language Teachers Scholarship.

Opening Harbin Engineering University is stepping forward to the grand goal of building a world-class university with distinctive characteristics. We warmly welcome friends from all over the world to study in our university.

本科专业 Undergraduate Programs

船舶与海洋工程	计算机科学与技术	★ 人工智能
Naval Architecture and Ocean Engineering	Computer Science and Technology	★ Artificial Intelligence
港口航道与海岸工程	软件工程	材料化学
Harbors, Water Channels and Coast Engineering	Software Engineering	Material Chemistry
土木工程	机械设计制造及其自动化	材料科学与工程
Civil Engineering	Machine Design & Manufacturing and Automation	Material Science & Engineering
建筑环境与设备工程	工业设计(理工类)	材料物理
Building Environment and Equipment Engineering	Industrial Design (Science and Engineering)	Material Physics
给水排水工程	电子信息工程	应用化学
Water Supply and Sewerage Engineering	Electronic and Information Engineering	Applied Chemistry
工程力学	通信工程	电子科学与技术
Engineering Mechanics	Telecommunications Engineering	Electronic Science and Technology
飞行器设计与工程	信息对抗技术	数学与应用数学
Flight Vehicle Design and Engineering	Information Countermeasure/Warfare Technology	Mathematics and Applied Mathematics
热能与动力工程	微电子学	信息与计算科学
Thermal Energy and Power Engineering	Microelectronics	Information and Computing Science
轮机工程	政治学与行政学	光信息科学与技术
Marine Engineering	Political Science and Public Administration	Optical Information Science and Technology
工商管理	金融学	英语
Business Administration	Finance and Banking	English
电气工程及其自动化	经济学	法学
Electrical Engineering and Automation	Economics	Law
电子信息工程(水声)	电子商务	公共事业管理
Electronic and Information Engineering (Underwater Acoustics)	Electronic Commerce	Public Utilities Management
电子信息科学与技术	核工程与核技术	汉语言文学
Electronic and Information Science and Technology	Nuclear Engineering and Technology	Chinese Language and Literature
化学工程与工艺		
Chemical Engineering and Technology		

注：加“★”的专业可以英文授课。

Note: The program marked with a “★” can be conducted in English.

收费标准 Charging Standards

费用类别 Expense Category	学生类别 Program	费用标准 Fee Standard	
学费 Tuition Fee	本科（汉语授课） Bachelor Degree Program (Taught in Chinese)	汉语言文学 (Chinese Language)	16000 元/年 1600 yuan RMB/ year
		其他专业 (Others major)	17000 元/年 1700 yuan RMB / year
	本科（英语授课） Bachelor Degree Program (Taught in English)	22000 元/年 2200 yuan / year	
保险费 Insurance	半学期 / One semester	400 元 400 yuan RMB	
	一学年 / One Year	800 元 800 yuan RMB	
就餐 Meals	公寓设有公用厨房，也可到学生食堂就餐,大约 30-50 元人民币/人/天 Cooking in the public kitchen dormitory or go to Dining Hall (Chinese food), about 30-50 yuan RMB per day.		
杂 费 Miscellaneous	水电费：每个月约 80-100 元；不足一个月时，每天每人 5 元 Fees of Electricity and Water: about 80-100yuan RMB per month; 5yuan RMB per day per person, when the residence duration is less than one month. 宽带费（Internet Fee）：每月 40 元（40 yuan RMB per month）		

申请方式 Application Method

申请条件 Requirement	年满 18 周岁，身体健康，具有相当于中国高中毕业或高中以上学历， HSK 达到一定水平的外籍公民。 Foreign citizens: Over 18 years old, in good health, Graduates of Senior High School or above.		
申请材料 Application Documents	1. 报名费: 400 元人民币。 2. 填写哈尔滨工程大学在线申请系统: http://issp.hrbeu.edu.cn 3. 护照复印件; 4. 新 HSK 4 级以上 (含 4 级证书) (汉语授课专业); 5. 经公证的高中或专科毕业证书、相应学习成绩单。 6. 本科生需提供不少于 200 字的学习计划; 7. 体检证明 8. 无犯罪记录 9. 费用担保 1. Application fee: 400 RMB. 2. HEU Online Application: http://issp.hrbeu.edu.cn , please fill in the application carefully, submits application materials, and print application form. 3. Passport hard copy. 4. Certificate of HSK (at least New HSK level 4 for Major taught in Chinese) 5. Notarized transcripts and graduation certificate of high school or above. 6. For undergraduate study the student should offer study plan with at least 200 words. 7. Certificate of physical examination. 8. Non-criminal certificate; 9. Financial certificate.		
申请时间 Application Duration	每年 3 月 15 日至 5 月 31 日 March 15 – May 31 for September admission	学制 Schooling	4 年 Four years
入学程序 Procedure	1. 填写哈尔滨工程大学在线申请系统: http://issp.hrbeu.edu.cn 2. 经审查合格, 学校寄发《哈尔滨工程大学外国留学生录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》。 3. 申请者持上述入学材料前往中国驻所在国使领馆办理来华学习签证, 并按学校规定的日期到校报到注册。 1. Fill in the online application system of Harbin Engineering University: http://issp.hrbeu.edu.cn 2. Upon examination, Harbin Engineering University will send the Admission Notice for Foreign Students and Visa Application Form for Foreign Students to China. 3. The applicant shall apply for a study visa at the Chinese Embassy or consulate in the host country with the above admission materials, and shall arrive at the school for registration on the date specified by the school.		
入学时间 Registry	8 月 15 日至 9 月 1 日, 具体时间见《哈尔滨工程大学留学生录取通知书》 August 15-September 1, as for exact duration please check "HEU Admission Notice"		
学费 Tuition Fee	1. 中文授课: 汉语言文学专业: 16000 元人民币/年; 其他专业: 17000 元人民币/年 2. 英文授课: 22000 元人民币/年 I. Taught in Chinese: Chinese Language Major: 16000 yuan RMB per year; Other Majors: 17000 yuan RMB per year. II. Taught in English: 22000 yuan RMB per year;		
证书授予 Certificate	通过规定课程考试和论文答辩者, 学校发给本科毕业证书和学士学位证书。 The same course requirements as Chinese Students. The student who passes all the course exams and Thesis Defense will be awarded a Bachelor Degree Certificate and a Graduate Certificate of HEU.		

奖学金 Scholarship

哈尔滨工程大学 2023 年国际中文教师奖学金

Harbin Engineering University 2023 International Chinese Language Teachers Scholarship

一、申请条件:

1. 非中国籍人士;
2. 对华友好, 无违法犯罪记录, 遵守中国政府的法律、法规和学校的规章制度;
3. 身心健康, 品学兼优;
4. 有志于从事汉语教育、教学及汉语国际推广相关工作;
5. 年龄为 16-35 周岁(统一以 2023 年 9 月 1 日计) 在职汉语教师放宽至 45 周岁, 本科奖学金申请者一般不超过 25 周岁。

I. Application Requirements:

1. Non-Chinese citizens;
2. Should be friendly to China, have no criminal record, and abide by the laws and regulations of the Chinese government and the rules and regulations of the school;
3. In good physical and mental conditions, and with a good record of academic performance and conduct;
4. Aspiring to work in the Chinese language education and related fields;
5. Aged between 16 and 35 (as of 1 September, 2022), with the special allowance for the age limit of 45 for applicants currently working as Chinese language teachers and that of 25 for undergraduate student applicants.

类别	课程	资助期限	条件
本科奖学金 Scholarship for Bachelor Degree Students	汉语国际教育 Teaching Chinese to Speakers of Other Language	4 年 Four years	具有高中学历 汉语考试成绩达到 HSK (四级) 210 分 HSKK (中级) 60 分 Have a high school degree HSK level 4-210 HSKK (intermediate level) 60

二、申请流程

1. 申请人在网上申请前须联系、确定推荐机构, 推荐机构类型有:
 - ① 孔子学院或独立设置的孔子课堂;
 - ② 具有奖学金推荐权的汉语水平考试 (HSK) 考点;
 - ③ 中国驻外使 (领) 馆教育、文化处 (组);
 - ④ 国外相关教育机构、高校中文师范专业/中文院系;
 - ⑤ 国外有关中文教学行业组织。
2. 申请人登陆国际中文教师奖学金网站(<http://cis.chinese.cn>), 注册个人账号, 在线填写、提交申请表。并登陆哈尔滨工程大学留学生报名网站 (issp.hrbeu.edu.cn), 提交申请表。
3. 在线提交申请材料, 关注申请进程、审核意见与奖学金评审结果。
4. 获奖者与我校确认来华留学手续, 在线打印奖学金证书。
5. 申请截止日期为 5 月 10 日 (9 月入学) (2023 年最终截止日期需等待语合中心通知)。

II. Application Process

1. Applicants have to contact the recommending institutions before submitting application online as follows:
 - ① Confucius Institutes or independent Confucius Classrooms: http://english.hanban.org/node_7586.htm;
 - ② Testing centers for Chinese Proficiency Test (HSK) which have the right to recommend Confucius Institute Scholarship candidates (<http://www.chinesetest.cn/scholarshipApply.do>);

- ③ Educational and cultural offices (sections) of Chinese Embassies (Consulates);
 - ④ Foreign education institutions, colleges and universities Chinese teachers / Chinese department;
 - ⑤ Foreign trade organizations related to Chinese teaching.
2. Applicants can log on to the International Chinese Language Teachers Scholarship website at <http://cis.chinese.cn>, set up an individual account, complete and submit the application form. And log in the website of International Student Application of Harbin Engineering University (issp.hrbeu.edu.cn) and submit the application form.
 3. Applicants should submit the application materials online, pay attention to the application process, audit opinion and scholarship evaluation results.
 4. Confirm the procedures for studying in China, online printing scholarship certificate after successful application.
 5. Application deadline: May 10th (The final deadline in 2023 is subject to the notification of the Center for Language Education and Cooperation).

三、材料清单

1. 护照照片页扫描件, 未满 18 周岁的申请者, 须提交在华法定监护人署名的委托证明文件;
2. HSK、HSKK (口语) 成绩报告 (有效期两年);
3. 最高学历证明 (毕业预期证明), 在校学习成绩单;
4. 推荐机构负责人的推荐信;
5. 在职汉语教师须附上就职机构出具的在职证明和推荐信。

III. Application Documents

1. Photocopy of passport photo page, and applicants who under the age of 18 shall submit relevant legal documents of entrusted legal guardians in China;
2. Photocopies of HSK、HSKK score reports (valid for two years) ;
3. Notarized highest education diploma attained (scheduled graduation proof) , academic transcripts;
4. Reference letter that signed by head of the recommendation agency;
5. The Chinese teacher shall submit an incumbency certificate issued by the employment agency and a letter of recommendation.

四、联系方式

联系人姓名: 刘楠 Liu Nan

联系电话: +86-451-82519343

邮箱: heucice@hrbeu.edu.cn

哈尔滨工程大学网站: www.hrbeu.edu.cn

IV. Contacts

Contract Name: Liu Nan

Tel: +86-451-82519343

E-mail: heucice@hrbeu.edu.cn

HEU Website: www.hrbeu.edu.cn

2023 年哈尔滨工程大学外国留学生奖学金

2023 HEU Scholarship Program

介绍:

为促进我校留学生教育事业的发展,吸引更多的优秀外国留学生来我校学习,遵循“公平、公正、公开”的原则进行评选和奖励。鼓励品学兼优的外国留学生勤奋学习,努力进取,特设立“哈尔滨工程大学外国留学生奖学金”(以下简称 HEU 奖学金)。

Introduce:

Following the principle of “Fair, just and open”, Harbin Engineering University sets up the scholarship for international students in order to promote the development of education and to attract distinguished international students to study at HEU.

一、评选范围

凡申请来校学习的外籍留学生(含校际交换或联合培养留学生)均有资格申请 HEU 奖学金。

I. Selection of Applicants

The international students, who have applied or enrolled for bachelor, Master and PhD education at HEU, have the eligibility to apply HEU Scholarship.

二、奖励对象

- (一) 申请来我校攻读学位,品学兼优的优秀留学生;
- (二) 通过校际交换或联合培养来我校学习一个学期或两个学期,品学兼优的优秀留学生。

II. Rewarded Applicants

1. Distinguished students who applied for studying at HEU and HEU scholarship;
2. The exchanged or joint training distinguished students who are studying at HEU (more than 1 year, including 1 year) and applied for HEU Scholarship.

三、HEU 奖学金种类

- (一) 全额奖学金:免学费并提供生活费(生活费标准:本科生 2500 元人民币/月);
- (二) 一等奖学金:免全部学费;
- (三) 二等奖学金:免 50% 学费。

III. Details of HEU Scholarship

1. Full Scholarship: including Tuition plus providing with living expenses;
(Standard of Living expense: Undergraduate students 2500yuan / month)
2. First Prize Scholarship: including Tuition;
3. Second Prize Scholarship: including 50% Tuition fee.

四、申请条件

- (一) 申请人必须为非中国籍学生,身体健康;
- (二) 对中国友好,尊重我国的社会公德和风俗习惯;
- (三) 遵守中国法律及我校各项规章制度,品行端正;
- (四) 勤奋好学,学习成绩优秀。

IV. Application Eligibility

1. Students who are applying for Harbin Engineering University must be Non-Chinese citizen or from Hong Kong, Taiwan or Macao with good health;
2. Friendly to China and respect Chinese social morality and customs;
3. Obeyed the law of People's Republic of China and the rules & regulations of HEU with good characteristics;
4. Students who are diligent and studious with excellent academic results.

五、申请材料

申请人必须如实填写和提交以下申请材料(均为一式两份)

- (一) 本科生(仅限新生)

1. 在线申请: <http://issp.hrbeu.edu.cn>, 认真填写在线申请, 提交申请材料, 并打印申请表;
2. 护照复印件;
3. 新 HSK 4 级以上 (含 4 级) 证书 (汉语授课专业);
4. 经公证的高中或专科毕业证书;
5. 经公证的高中或专科成绩单;
6. 学习计划
7. 报名费 400 元人民币。
8. 《外国人体格检查记录》(复印件, 提交材料时出示体检证明原件): 此表格由中国卫生检疫部门统一印制, 仅限于来华学习时间超过 6 个月者, 须用英文填写。申请人应严格按照《外国人体格检查记录》中要求的项目进行检查。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查记录》无效。鉴于检查结果有效期为 6 个月, 请申请人据此确定本人进行体检的时间;
9. 无犯罪证明
10. 费用担保

上述申请材料由申请人于每年 5 月 31 日前寄送到哈尔滨工程大学国际交流与合作处留学生办公室。

***** 无论录取与否, 申请人材料均不退还。如因特殊原因, 部分资料无法送达请及时说明。*****

V. Application Documents

The applicants must fill in and provide the following documents truly and correctly and completely (in duplicate).

1. Bachelor Candidate (only for new students)

- (1) HEU Online Application: <http://issp.hrbeu.edu.cn>, please fill in the application carefully, submit application materials, and print application form;
- (2) Passport photocopy (should be valid till October 2023)
- (3) HSK grade certificate copy (HSK Level 4 t for Major taught in Chinese)
- (4) Notarized high school graduation certificate or diploma;
- (5) Notarized transcript of high school;
- (6) Personal Statement;
- (7) Application fee: 400yuan RMB (Non-refundable);
- (8) Photocopy of Foreigner Physical Examination Form (printed by Chinese quarantine authority and only for those whose period of studies in China lasts up to six months) filled in English. The medical examinations must cover all the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Incomplete records or those without the signature of the attending physician, official stamp of the hospital or a sealed photograph of the applicants are invalid. The medical examination results will be valid for 6 months. All applicants are kindly requested to take this factor into consideration while determining the time to take the medical examination.
- (9) Non-criminal certificate;
- (10) Financial certificate.

The materials mentioned above should be submitted to the International Students Section of HEU **before 31 May** by applicants, and not returned.

*****The application materials will not be returned whether the applicant is accepted or not. If some materials cannot be delivered due to special reasons, please explain in time*****

六、纸质材料邮寄地址:

联系人: 尹华

地址: 中国黑龙江省哈尔滨市南岗区南通大街 145-1 号

哈尔滨工程大学 国际交流与合作处留学生办公室 (主楼 714 室)

邮政编码: 150001

电话: +86-(0)451-82568266, 82568218

留学生招生网址: <http://studyHEU.hrbeu.edu.cn>

哈工程大学网址: <http://issp.hrbeu.edu.cn>

VI. Mailing address for paper materials:

Name: Ms. Yin Hua (Rebekka)

Address: International Office, Harbin Engineering University

Room 714, No. 1 Building, NO.145-1, Nantong Street, Nangang District, Harbin, Heilongjiang Province, 150001, China

Tel: 0086 451 82568266, 82568218

International Student Website: <http://studyHEU.hrbeu.edu.cn>

HEU Online Application : <http://issp.hrbeu.edu.cn>

七、申请时间

每年4月15日-5月31日(北京时间17:00之前)

VII. Application Deadline:

April 15- May 31, 2022 (before 17: 00, China Standard Time)

八、评选标准

- (一) 申请全额奖学金平均成绩需达到 85 分以上(含 85 分), 申请一等奖学金平均成绩需达到 80 分以上(含 80 分), 申请二等奖学金平均成绩需达到 75 分以上(含 75 分);
- (二) 积极参加各类艺术、体育及文化交流活动, 成绩显著并获得校级以上(含校级)奖项者优先。参加专业竞赛, 获省级(含省级)以上奖项者优先;
- (三) 积极参加重大公益活动, 或积极参加各类社会实践活动及社会工作, 且表现突出者优先;
- (四) 在国际相关刊物上发表论文者优先。

VIII. Assessment Process

1. The average score for applying for the scholarship:

Full Scholarship: above 85 (including 85); First Prize Scholarship: above 80 (including 80); Second Prize Scholarship: above 75 (including 75).

2. The students who award remarkable achievements of university level or above in the arts, sports and cultural activities are preferred; the students who award provincial or higher-level prizes in professional competitions are preferred.

3. The students who have outstanding performance in major public events, social activities are preferred.

4. The students who publish papers in the relevant international publications are preferred.

九、规定

获奖学生如有违反中国法律及学校有关管理制度的行为, 学校将取消其下一年度评选资格。

IX. Stipulation

The HEU scholarship students who violate the law of People's Republic of China and the rules & regulations of HEU will be canceled the assessment eligibility of the next year.

中国政府奖学金

Chinese Government Scholarship

- 资助内容和标准等详情请登录 <http://www.campuschina.org> 进行查阅。
- Finance content and standard etc. For details, please log on to <http://www.campuschina.org> to consult.

哈尔滨工程大学住宿条件及住宿费用 Dormitory Condition and Accommodation Fee of HEU

公寓名称 Apartment Name	户型 Room Type	屋内设施 Facilities	住宿费用 Accommodation Fee 元人民币/YUAN RMB	住宿照片 Flat Pictures		
外专留学生公寓 Foreign and Expert International Student Apartment 	单人间 Single Room	双人房 Twin Room	一张床/两张床、卫生间-热水器、桌子椅子、衣柜、电视、 冰箱、电热水壶、宽带网接口 One single bed/Two single beds in a flat, Bathroom-Shower, Desk & Chair, Wardrobe, TV, Refrigerator, Electric-kettle, Internet Hook-up.	单人间：800 元/月/间 Single Room: 800 yuan/month/room		
	双人间 Twin Room	双人房：1000 元/月/间 Twin Room: 1000 yuan/month/room	1400 元/月/套 1400 yuan/month/flat			
	留学生一居室 (无厨房) One Bedroom For Students (Non-Kitchen)	一个卧室和客厅、卫生间-热水器、桌子椅子、衣柜、电视、冰箱、 洗衣机、电热水壶、宽带网接口 One bed room and living room in a flat, Bathroom-Shower, Desk & Chair, Wardrobe, TV, Refrigerator, Washing Machine, Electric-kettle, Internet Hook-up.	2000 元/月/套 2000 yuan/month/flat			
	专家一居室 (有厨房) One Bedroom For Experts (With Kitchen)	一个卧室和客厅、厨房（炉具、排烟机）、卫生间-热水器、 桌子椅子、衣柜、电视、冰箱、洗衣机电热水壶、宽带网接口 One bedroom and living room in a flat, Kitchen(Stove,Range Hood),Bathroom-Shower, Desk & Chair, Wardrobe, TV, Refrigerator, Electric-kettle, Internet Hook-up.	2600 元/月/套 2600 yuan/month/flat			
专家二居室 (有厨房) Two Bedroom For Experts (With Kitchen)	两个卧室、客厅、厨房（炉具、排烟机）、卫生间-热水器、桌 子椅子、衣柜、电视、冰箱、洗衣机、电热水壶、宽带网接口 Two single-bed rooms and one living room in a flat, Kitchen(Stove,Range Hood),Bathroom-Shower, Desk & Chair, Wardrobe, TV, Refrigerator, Electric-kettle, Internet Hook-up.	2600 元/月/套 2600 yuan/month/flat				

公寓内公共设施 Public Facilities in the Apartment

名称 Name	设施 Facilities	照片 Picture		
公共厨房 Public Kitchen	炉具、排烟机 Stove, Range Hood			
公用洗衣房 Public Laundry	洗衣机、排风机、水池、晾衣架 Washing machine, Exhaust fan, sink, laundry rack			
学生活动室 Student Activity Center	多媒体电视、乒乓球桌、足球手游桌 Multimedia television, Table tennis table, Football hand-game table			



哈尔滨工程大学

Harbin Engineering University

联系方式:

国际交流与合作处留学生办公室:

联系人: 尹华

联系电话: +86-(0)451-82568266, 82568218

地址: 中国黑龙江省哈尔滨市南岗区南通大街 145-1 号, 哈尔滨工程大学主楼 714 室。

国际合作教育学院办公室:

联系人: 李震 Li Zhen

联系电话: +86-(0)451-82589366, 82518071

地址: 中国黑龙江省哈尔滨市南岗区南通大街 145-1 号, 哈尔滨工程大学 26 号楼 107 室。

传真: +86-(0)451-82518008

邮箱: heucice@hrbeu.edu.cn

留学生招生网址: <http://studyHEU.hrbeu.edu.cn>

学校网址: <http://www.hrbeu.edu.cn>

Contact Us:

International Office:

Contact Name: Ms. Yin Hua (Rebekka) Tel: 0086 451 82568266, 82568218

Address: Room 714, No. 1 Building, No.145-1, Nantong Street, Nangang District, Harbin City, Heilongjiang Province, 150001, China

International Office, Harbin Engineering University

College of International Cooperative Education Office:

Contact Name: Li Zhen

Tel: 0086 451 82589366, 82518071

Address: Room 107, #26 Building, No.145-1, Nantong Street, Nangang District, Harbin City, Heilongjiang Province, 150001, China.

College of International Cooperative Education, Harbin Engineering University.

Fax: 0086 451 82518008

E-mail: heucice@hrbeu.edu.cn

HEU Website: www.hrbeu.edu.cn

International Student Website: <http://studyHEU.hrbeu.edu.cn>